
Z A P I S N I K 

 
 

sa 11. (tematske) sjednice Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije održane 20. 

listopada 2022. godine terenskim obilaskom (organiziranim prijevozom - autobus) potresom 

oštećenih objekata na području Sisačko-moslavačke županije, s početkom u 7,00 sati u Sisku, 

Ivana Kukuljevića Sakcinskog 26. 
 

Nazočni vijećnici: Nikola Abramović, Nikola Arbutina, Dalibor Bišćan, Martina 

Bočkor, Ivan Brlečić, Ernest Ciprijanović, Marin Čačić, Mato Fofić, Višnja Jerman, Tena 

Jevak Benčić, Đurđica Jurić, Domagoj Kelović, Davor Kljakić, Sanja Kozarić, Tomislav 

Kralj, Mijo Latin, Mario Markić, Sanja Štingl-Vlašić, Slavko Tepavac i Milan Vrga. 
 

Nenazočni vijećnici: Branka Bakšić, Daniel Berdais, Dara Bursik, Emil Franjević, 

Luca Gašpar Šako, Katarina Kihalić, Danijel Kljaić, Ljiljana Lampert, Vlado Lendvaj, Srđan 

Marić, Damir Markuš, Ivan Nekvapil, Vlatko Sedlaček, Ines Simić, Igor Školneković, 

Dubravka Šurlan, Srećko Telar, Oliver Žegarac i Anto Žilić. 
        

Drugi nazočni: Ivan Celjak - župan Sisačko-moslavačke županije, Mihael Jurić - 

zamjenik župana Sisačko-moslavačke županije, Mirjana Oluić - zamjenica župana Sisačko-

moslavačke županije iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine, Branka Šimanović - 

pročelnica Upravnog odjela za poslove Skupštine, pravne i opće poslove, Marijana Klobučar 

Bobetko - pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i javnu nabavu, Sanja Mioković 

- pročelnica Upravnog odjela za poslove župana, Darjan Vlahov - pročelnik Upravnog odjela 

za gospodarstvo, investicije, razvojne projekte i fondove EU, Kristina Prpić - pročelnica 

Službe za unutarnju reviziju, Anita Sinjeri-Ibrišević - pročelnica Upravnog odjela za 

poljoprivredu, ruralni razvoj, zaštitu okoliša i prirode, Blanka Bobetko Majstorović - 

pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, graditeljstvo i obnovu, Robertina 

Štajdohar - pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, šport, mlade i civilno 

društvo, Stipo Šapina - ravnatelj Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije, 

Domagoj Orlić - ravnatelj Zavoda za prostorno uređenje Sisačko-moslavačke županije, te 

predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 
        

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić. 
 

Sjednici Županijske skupštine od 39 vijećnika bilo je prisutno 20 vijećnika. 

 

Budući da se radilo o tematskoj sjednici nije prihvaćan Zapisnik s 10. sjednice 

Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije održane 21. srpnja 2022. godine. 
 

Nakon toga je sa 20 glasova za usvojen slijedeći 

 
 

                                              D N E V N I   R E D 

 

1. Obnova nakon potresa na području Sisačko-moslavačke županije (projekti obnove na 

području Sisačko-moslavačke županije) 

Predlagatelj: 1/3 vijećnika Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije 
 

 

  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić je predložio da se ne održi aktualni sat s 

obzirom da se radi o tematskoj sjednici. 

 

  Sa 20 glasova za usvojen je Prijedlog da se ne održi aktualni sat. 
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  Jedna trećina vijećnika podnijela je zahtjev za održavanjem tematske sjednice vezane 

uz provedbu i realizaciju obnove nakon potresa na području Sisačko-moslavačke županije, 

stoga je predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić zakazao održavanje tematske sjednice 

terenskog tipa u sklopu koje su županijski vijećnici obišli područje Grada Siska, Grada 

Petrinje i Grada Gline. 
 

  Župan Ivan Celjak istaknuo je da je ovo prigoda da svi vijećnici na licu mjesta 

postavljaju pitanja izvođačima radova, nadzoru, o svemu što ih zanima, koji materijal se 

ugrađuje, do kada su rokovi završetka projekata i o svemu drugome što ih zanima. 

Napomenuo je da je ovo najtransparentniji način da se vijećnici upoznaju s time što se radi, ali 

isto tako i cjelokupna javnost. Sisačko – moslavačka županija trenutno ima otvorenih 39 

gradilišta, završeno je 41 gradilište obnove zgrada u području obrazovanja i zdravstvene 

skrbi, a sveukupno je u županijskoj upravi pokrenuto 200 projekata. Župan vijećnicima daje 

na znanje da će ih u ustanovama kojih je osnivač Sisačko – moslavačka županija dočekati 

ravnatelji ustanova, kao i izvođači radova i nadzor te ih upoznati s tijekom radova. 
 

  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić izrazio je žaljenje što se 1/3 vijećnika 

koja je podnijela zahtjev za održavanjem tematske sjednice nije odazvala na ovu tematsku 

terensku sjednicu. Predsjednik je istaknuo da je ovo vrhunac transparentnosti rada Sisačko-

moslavačke županije upravo zato što je na prijedlog jedne trećine vijećnika sazvana ova 

tematska sjednica gdje će se neke stvari koje nisu bile jasne na najbolji način razjasniti i to 

izlaskom na teren, prikazivanjem svih vjerodostojnih objekata. Predsjednik Županijske 

skupštine ističe da poziva na zajedništvo i suradnju posebno kada se radi o obnovi. Upoznaje 

vijećnike da će se obići gradilišta zgrada koje će nakon obnove koristiti deseci tisuća žitelja 

Sisačko-moslavačke županije, da će se razgovarati sa izvođačima, korisnicima zgrada 

ustanova u zdravstvu, školstvu i socijalnoj skrbi, nadzorom i drugima. Ukupno se obilazi 20 

gradilišta obnove na području Grada Siska, Grada Petrinje i Grada Gline. 
 

  Obilaskom u Gradu Sisku obuhvaćena su bila sljedeća gradilišta:  
 

SREDNJA ŠKOLA VIKTOROVAC 
 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su već završeni i odrađeni na većem dijelu škole 

su vrijednosti 2.193.841,88 kuna, a vrijednost radova koji se trenutno izvode na krilu zgrade s 

dvoranom su također oko 2 mln kuna. O vrsti radova podatke je iznio predsjednik školskog 

odbora Srednje škole Viktorovac Hrvoje Kovačić. O tijeku izvođenja radova podatke je iznio 

predstavnik izvoditelja radova i predstavnik stručnog nadzora. 
 

  Prvo se obišao osnovni objekt Srednje škole Viktorovac koji je u potpunosti obnovljen 

prije početka prošle školske godine i time je omogućeno učenicima da neometano pohađaju 

nastavu. Srednja škola Viktorovac je najveća srednja škola u županiji koja ima gotovo 500 

učenika. U tom dijelu objekta su srušeni svi pregradni zidovi te su ponovno sazidani, 

mijenjane su instalacije, stolarija, parketi, odnosno uređen je cjelokupni prostor tog dijela 

zgrade. 
 

  Nastavilo se s obilaskom krila zgrade Srednje škole Viktorovac u kojem se provodi 

konstrukcijska obnova u kojem se nalazi školska sportska dvorana sa svlačionicama, 

laboratorij i nekoliko učionica. Konstruktivna obnova je složena jer se radi o dijelu zgrade na 

kojem se aktiviralo klizište. Radovi na obnovi konstrukcije su završeni te su u tijeku radovi na 

unutarnjoj obnovi.  
 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja predstavniku izvoditelja radova i 

predstavniku stručnog nadzora. 
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OPĆA BOLNICA „DR. IVO PEDIŠIĆ“ SISAK,  

CJELOVITA OBNOVA ZGRADE NOVE INTERNE 

 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su u tijeku su ukupne vrijednosti 44.129.998,25 

kuna, a o vrsti radova podatke je iznio ravnatelj Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak 

Tomislav Dujmenović. O tijeku izvođenja radova podatke je iznio predstavnik izvoditelja 

radova, predstavnik stručnog nadzora i službenik Upravnog odjela za gospodarstvo, 

investicije, razvojne projekte i fondove EU Sisačko-moslavačke županije. 

 

 Cjelovita obnova zgrade Nove interne je zahtjevna i složena, radi se o objektu koji ima 

podrum, prizemlje i 4 kata tako da će se s obnovom ove zgrade povećat kapacitet bolničkih 

kreveta. Uklanja se sve do golih zidova, mijenja se stolarija i nakon obnove svaka soba će 

imati izlaz na balkon. Isto tako uklonjena je zgrada uprave i umjesto zgrade uprave, ali ne na 

istoj lokaciji, radit će se nova kuhinja.  

 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja predstavniku izvoditelja radova i 

predstavniku stručnog nadzora. 

 

REGIONALNI CENTAR KOMPETENTNOSTI – LAĐARSKA ULICA U SISKU 

 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su u tijeku su ukupne vrijednosti 160 milijuna 

kuna, kojim će Sisak postati obrazovno središte Sisačko-moslavačke županije, a o vrsti radova 

podatke je iznio ravnatelj Tehničke škole Sisak Davor Malović. O tijeku izvođenja radova 

podatke je iznio predstavnik izvoditelja radova, predstavnik stručnog nadzora i službenik 

Upravnog odjela za gospodarstvo, investicije, razvojne projekte i fondove EU Sisačko-

moslavačke županije. 

 

 Cjelovita obnova „vojarne“ izuzetno je zahtjevan objekt jer je pod zaštitom. Jedan od 

najvećih problema na ovom objektu je ojačanje mehaničke otpornosti i stabilnosti objekta što 

podrazumijeva da se cijeli objekt otkopava sa temeljima, izvana se povezuje sa zapregama da 

bi se stabilizirao od daljnjeg potencijalnog potonuća ili bilo kakve deformacije temelja. Rade 

se tlačne ploče na svim etažama i mijenja se krovište. Debljina zidova varira konstantno, to je 

jedan od problema koji se događa prilikom ojačanja temelja gdje temelji variraju po 20,30 cm, 

ali ne samo debljinom nego i oblikom i teško je napraviti shemu oplate i betoniranja između 

ta dva temelja. U navedenom objektu će biti smještena Tehnička škola Sisak koja je 

imenovana Regionalnim centrom kompetentnosti u sektoru elektrotehnike i računalstva. 

Uredit će se praktikumi za učenike, za obrazovanje odraslih i za učenike iz ostalih škola koje 

budu imale potrebu koristiti Regionalni centar kompetentnosti. Od opreme će biti CNC 

strojevi, oprema za robotiku. Trenutno se pripremaju udžbenici, bit će najmanje 54 nova 

udžbenika.  

 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja predstavniku izvoditelja radova i 

predstavniku stručnog nadzora. 
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STRUKOVNA ŠKOLA SISAK, PRENAMJENA STARE  

MATIČNE ZGRADE U PRVI UČENIČKI DOM U SISKU 

 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su u tijeku su ukupne vrijednosti oko 12 

milijuna kuna, a o vrsti radova podatke je iznio ravnatelj Strukovne škole Sisak Ivica 

Beloglavec. O tijeku izvođenja radova podatke je iznio predstavnik izvoditelja radova i 

predstavnik stručnog nadzora. 
 

 Strukovna škola koja se nalazila u ovom prostoru ide u prenamjenu u Učenički dom i 

tokom uređenja tog objekta došlo je do potresa te je trebalo napraviti protupotresnu obnovu, 

na kraju cjelovitu obnovu objekta. Rade se stepenice unutra, okolo objekta se radi drenaža 

odvodnje podzemnih voda. Unutar objekta su se pojačavali zidovi, grede i stupovi tako da 

objekt ima statičku sigurnost na nivou 3. stupnja. Rade se novi pregradni zidovi, sanitarni 

čvorovi, instalacije koje su potrebne, grijanje, voda i struja, nova fasada, kompletna stolarija. 

Objekt će imati 31 sobu, knjižnicu, dnevni boravak i kuhinju.  
 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja predstavniku izvoditelja radova i 

predstavniku stručnog nadzora. 

 

ZAVOD ZA JAVNO ZDRAVSTVO U ULICI LJUDEVITA GAJA U SISKU 

 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su u tijeku su ukupne vrijednosti 1.638.334,86 

kuna, a o vrsti radova podatke je iznio ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-

moslavačke županije Inoslav Brkić. O tijeku izvođenja radova podatke je iznio predstavnik 

izvoditelja radova i predstavnik stručnog nadzora. 

 

 Radovi na zgradi Zavoda za javno zdravstvo biti će gotovi kroz 10 dana i tu će se 

smjestiti jedan dio službe za školsku i sveučilišnu medicinu, odsjeka za prevenciju i 

izvanbolničko liječenje, službe za epidemiologiju, a u drugi dio će biti smješteni uprava i 

nabava. Zavod će zapravo dobiti u dogledno vrijeme 200 kvadratnih metara korisnog 

prostora. Trenutno se izvode završni radovi na obradi podova i zidova, prespajanja instalacija, 

sanitarnih uređaja. Trenutno se završavaju i radovi na krovištu i preostalo je još završno 

uređenje prostora. Zavod će raspolagati sa 9 novih prostorija. 

 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja predstavniku izvoditelja radova i 

predstavniku stručnog nadzora. 

 

OBNOVA ZGRADE JAVNE NAMJENE U TOMISLAVOVOJ ULICI U SISKU 
 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su u tijeku su ukupne vrijednosti 9.687.616,88 

kuna, a o vrsti radova podatke je iznio službenik Upravnog odjela za gospodarstvo, 

investicije, razvojne projekte i fondove EU Sisačko-moslavačke županije. O tijeku izvođenja 

radova podatke je iznio predstavnik izvoditelja radova i predstavnik stručnog nadzora. 
 

 Radi se cjelovita obnova zgrade i trenutno se izvode radovi u podrumu, prizemlju, 

katu i tavanu. Ovdje će bit provedena cijela energetska učinkovitost. Ova zgrada će imat 

dizalo da se osigura olakšan pristup osobama s invaliditetom, te će i sanitarni čvorovi biti 

prilagođeni osobama s invaliditetom. U ovom objektu će biti Kulturno povijesni centar 

Sisačko-moslavačke županije, te udruge proistekle iz Domovinskog rata.  

 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja predstavniku izvoditelja radova i 

predstavniku stručnog nadzora. 
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GIMNAZIJA SISAK 

 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su u tijeku su ukupne vrijednosti 40.116.180,00 

kuna, a o vrsti radova podatke je iznio predsjednik školskog odbora Gimnazije Sisak 

Tomislav Dovranić. O tijeku izvođenja radova podatke je iznio predstavnik izvoditelja radova 

i predstavnik stručnog nadzora. 

 

            U sklopu cjelovite obnove zgrade Gimnazije Sisak rade se ojačanja temelja, ojačanje 

cijelog nosivog dijela konstrukcije sa više metoda, injektiranje, stavljanje tlačnih ploča, 

popravlja se postojeća konstrukcija, postojeća građa koja je jednim velikim dijelom u lošem 

stanju. Mijenja se sustav grijanja koji će sad biti plinski i bit će puno učinkovitiji sustav 

vatrodojave, građenja, klimatizacije. Jedan od važnih detalja je da se nadvisuje parapet tavana 

tako da će se od tavana dobiti jedna vrlo kvalitetna etaža. U sklopu obnove Gimnazije Sisak 

obnavlja se igralište, vraća se u prvobitno stanje. 

 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja predstavniku izvoditelja radova i 

predstavniku stručnog nadzora. 

 

DOM ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE SISAK 

 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su u tijeku su ukupne vrijednosti 7.033.227,50 

kuna, a o vrsti radova podatke je iznijela  ravnateljica Doma za starije i nemoćne osobe Sisak 

Ružica Čakširan. O tijeku izvođenja radova podatke je iznio predstavnik izvoditelja radova i 

predstavnik stručnog nadzora. 

 

           Objekt Doma za starije i nemoćne osobe Sisak pretrpio je oštećenja u potresu. Prvo su 

sanirana unutarnja oštećenja u vrijednosti 330.000,00 kuna i nakon toga se pristupilo 

radovima na fasadi u vrijednosti oko 7 milijuna kuna. Radovi su počeli 25. svibnja i do 12 

mjeseca bi trebalo bilo gotovo kompletno uređenje unutarnjeg dijela Doma. Završen je 4. kat, 

prizemlje je skoro gotovo osim kuhinje i hola i sad se uređuje 1. kat, to je stacionarni dio i 

onda se ide na 2. i 3. kat. Cijelo vrijeme dok traje obnova korisnici su u Domu. Izvode se 

radovi na sanaciji pročelja fasade zbog oštećene cigle, a onda se u tu sanaciju ubacila i 

energetska obnova da se o jednom trošku naprave dvije stvari i izvode se radovi na sanaciji 

manjih oštećenja uslijed potresa na pregradnim i na nosivim zidovima s unutarnje strane. Ovaj 

objekt ne financira se sredstvima Fonda solidarnosti. Objekti s područja socijalne skrbi nisu 

prihvatljivi za Fond solidarnosti, objekt se financira sredstvima Zavoda za mirovinsko 

osiguranje.  

 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja predstavniku izvoditelja radova i 

predstavniku stručnog nadzora. 

 

 

 Nakon obilaska gradilišta na području Siska, uslijedila je vožnja autobusom prema 

Petrinji. 

 

            Tijekom vožnje vijećnicama i vijećnicima obratio se ravnatelj Županijske uprave za 

ceste Stipo Šapina koji je iznio informacije vezane uz obnovu cesta na području Sisačko-

moslavačke županije. 
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 Županijska uprava za ceste ove godine sufinancira radove zajedno sa gradovima i 

općinama, radi preko Fonda solidarnosti i financira radove iz svojih vlastitih sredstava. U 

općinama i gradovima na području Sisačko-moslavačke županije prošle godine sanirane su 

štete od potresa, doznačena su sredstva od Vlade Republike Hrvatske i sanirane su prometnice 

na području Petrinje, Gline i na području Hrvatske Kostajnice i ostalih dijelova županije.U 

zajedničkom sufinanciranju Županijska uprava za ceste izdvojila je 36.999.000,00 kuna sa 

općinama i gradovima. Na području općine Donji Kukuruzari sanirane su prometnice dužine 

2900 metara u vrijednosti 1.597.000,00 kuna. Na području općine Dvora sanirane su tri 

prometnice u naselju Javornik, u naselju Stanić polje, u naselju Goluževec ukupne duljine 

3650 metara. Vrijednost izvedenih radova je 2.937.000,00 kuna. Na području grada Novske 

sanirana je cesta u Staroj Subocki, Stara Subocka – Plesmo, zatim u naselju Sigetac, ukupna 

vrijednost izvedenih radova je 4.550.000,00 kuna. Isto tako raspisana je javna nabava za most 

Kozarice. Na području općine Sunje zajedno sa općinom Sunja obnovljena je prometnica u 

naselju Greda Sunjska, u naselju Slovinci prema Strmenu i u Radićevoj ulici u Sunji. 

Vrijednost izvedenih radova 1.897.000,00 kuna. Duljina tih prometnica je 2900 metara. U 

općini Jasenovac obnovljena je prometnica, ulaz u Lonjsko polje od Plesma prema Krapju, 

vrijednost izvedenih radova 1.233.957,00 kuna. Na području općine Martinska Ves 

obnovljena je prometnica u naselju, na dionici Setuš – Mahovo u naselju Donja Martinska 

Ves, naselju Desni Dubrovčak i u naselju Strelečko. Vrijednost izvedenih radova je 

1.999.000,00 kuna. Isto tako radi se sanacija mosta Martinska Ves. Ugovorena vrijednost 

radova je 7,5 milijuna kuna, radovi su u tijeku i bit će završeni do kraja ove godine. U općini 

Lipovljani obnovljene su dvije prometnice i to od županijske ceste 3215 od rotora u naselju 

Lipovljani u Kolodvorskoj ulici i od nadvožnjaka preko A3 u naselju Lipovljani u ulica Svete 

Barbare. Vrijednost izvedenih radova je 2.058.000,00 kuna. Zajedno sa Gradom Kutina 

izvedeni su radovi na prometnici u naselju Gojlo, vrijednost izvedenih radova je 969.000,00 

kuna. U gradu Popovača zajedno sa Gradom Popovača provedeno je izvanredno održavanje 

županijske ceste kroz naselje Stružec i naselje Ciglenica. Vrijednost izvedenih radova je 

1.755.266,00 kuna. U Općini Gvozd provedeno je izvanredno održavanje prometnica od 

naseljenih mjesta Ilovačak i Crevarska strana duljine 2800 metara, vrijednost izvedenih 

radova je 1.863.000,00 kuna. U Općini Velika Ludina provedeno je izvanredno održavanje 

županijske ceste kroz naseljena mjesta Ludina, Kompator i Mustafina Klada, radovi u 

vrijednosti od 9.435.00,00 kuna, duljina oko 9,5 kilometara. U gradu Hrvatska Kostajnica 

započeto je saniranje klizišta, vrijednost radova je 3.527.000,00 kuna. U gradu Glina provodi 

se sanacija mosta Prekopa, radovi su pri kraju, vrijednost izvedenih radova je 3.837.000,00 

kuna. Izvanredno održavanje provodi se na području grada Petrinje. Završena je  prometnica 

3196 Farkašić – Mokrice. Vrijednost radova je 3.117.000,00 kuna. Iz Fonda solidarnosti 

završena je prometnica Brest Pokupski – Vurot, te izvanredno održavanje Drenačke ulice, tu 

se još čeka da poduzeće Privreda Petrinja otkloni nedostatke kako bi se pristupilo završetku 

radova. Završena je Ulica 6. kolovoza duljine 2060 metara, vrijednost izvedenih radova je 

1.821.000,00 kuna. Također na području grada Petrinje završena je Ulica Mate Bučara duljine 

530 metara. Vrijednost izvedenih radova je 549.000,00 kuna. Provedena je rekonstrukcija 

kolničkog zastora u ulici Otona Kučere, investicija vrijedna 12.058.000,00 kuna. Županijska 

uprava za ceste izdvaja 2 mln kuna, a 10 mln kuna je iz Fonda solidarnosti. Radovi su 

ugovoreni, izvođač radova uveden je u posao. Provodi se i sanacija mosta u ulici Vladimira 

Mačeka u gradu Petrinja, izvođač radova uveden je u posao, vrijednost radova je 3.681.000,00 

kuna. Na području općine Majur raspisan je natječaj za most u Svinici i izvanredno 

održavanje u ulici Gromova. Pristupljeno je sanaciji ulice 6. kolovoza, ulica je duljine 2060 

metara. Na pojedinim dijelovima ona je široka od 5,30 do 5,5 metara. Na slikama što su 

vijećnici dobili vidi se da postoji stari asfalt na pojedinim dijelovima ali to su dijelovi na 

kojima su bili ispusi, kad se saniraju ispusi onda se saniraju da se saniraju širi ispusi na 
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prometnici tako da kad se cesta obnavljala ona je punom profilu obnovljena 3,5 metra i nije se 

umanjila širina te ceste. 

 

  Vijećnicima se obratio Darjan Vlahov, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, 

investicije, razvojne projekte i fondove EU te ih obavijestio da se sada ide u obilazak 

gradilišta na području grada Petrinje. Iznio je da je u Područnoj školi Mošćenica koja je bila 

obnovljena nakon potresa bila samo obnova nekonstruktivnih elemenata, da se učenici što 

prije vrate u školu. Ta se škola obnovila nekoliko mjeseci nakon potresa. Prilikom vožnje se 

vidjela Područna škola Češko selo, u kojoj se nalaze učenici Osnovne škole Ivan Goran 

Kovačić Gora i učenici područne škole Nebojan. Učenici Osnovne škole Mate Lovrak Petrinja 

su ustupili svoju Područnu školu Češko selo učenicima iz Gora i Nebojana kako bi mogli 

izvoditi nastavu. Ono što je još obnovljeno u Petrinji je Osnovna škola Mate Lovrak, kao i 

Osnovna škola Dragutin Tadijanović u kojoj je dodatno uređeno i potkrovlje za Učiteljski 

fakultet, Sveučilišta u Zagrebu, Odsjek u Petrinji. Obnovljena je i Područna škola u Hrastovici 

koja je zapravo Područna škola 1. Osnovne škole Petrinja. Dakle nema zgrade u sustavu 

odgoja i obrazovanja osnovnoškolskog i srednjoškolskog koja u Petrinji nije imala nekakva 

oštećenja, bilo nekonstruktivna, bilo konstruktivna. Ono što je još ostalo za obnoviti je 

Srednja škola Petrinja u gradu i ona se radi zajedno sa Svjetskom bankom i Ministarstvom 

prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine i 1. Osnovna škola u Petrinji, a koja se 

gradi u suradnji s mađarskim donatorima. Prije Domovinskog rata Srednja škola Petrinja 

nalazila se na dvije lokacije. Bile su dvije srednje škole, jedna škola gdje su bila strukovna 

zanimanja je bila unutar tvornice Gavrilović. Sada je ta zgrada vraćena Srednjoj školi Petrinja. 

Zgrada je oguljena do armirano betonske konstrukcije i sad se ona u suradnji sa Svjetskom 

bankom obnavlja tj. rekonstruira te će se uz zgradu dograditi i dvodijelna dvorana tako da će 

petrinjska srednja škola dobiti dvoranu. Dugoročno će se u tom prostoru nalaziti i strukovni 

dio Srednje škole Petrinja, a u zgradi u gradu će se nalaziti gimnazijski i opće obrazovni 

programi Srednje škole Petrinja. U  sklopu obnove iz Fonda solidarnosti Europske unije kroz 

ugovor Ministarstva znanosti i obrazovanja jedan dio objekta će se prenamijeniti u učenički 

dom.  

 

Obilaskom u Gradu Petrinji obuhvaćena su bila sljedeća gradilišta:  

 

OSNOVNA ŠKOLA MATE LOVRAKA PETRINJA,  

ENERGETSKA OBNOVA U TIJEKU 

 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su u tijeku su ukupne vrijednosti 4.855.000,00 

kuna. Osnovna škola Mate Lovraka obnovljena je nakon potresa kao i Područna škola Češko 

selo. U Osnovnoj školi Mate Lovraka trenutno su premješteni učenici Srednje škole Petrinja 

te učenici 3. i 4. razreda Područne škole Češko selo. O vrsti radova podatke je iznijela  

ravnateljica Osnovne škole Mate Lovraka Petrinja Ankica Krnjajić Magdić.  

 

 Nakon potresa u školi su bila znatna ulaganja, preko 600.000,00 kuna, cijeli hol je bio 

spušten dolje. Postavljen je novi strop, nova rasvjeta, napravljeno je malo krovište iznad hola, 

bilo je dosta pukotina po zidovima. Blagavaonica je zbog potrebe 1. Osnovne škole, a onda i 

srednje škole podijeljena na dva dijela, stavljena je jedna pregrada od knaufa tako da sada 

postoje dvije dodatne učionice. Sanirana je i informatička učionica koja je stradala. 

Promijenjeni su radijatori te su još uvijek radovi u tijeku. Promijenjen je dimnjak jer je stari 

napukao u potresu, trenutno se radi na kotlovnici. 

 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja ravnateljici. 
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 Vijećnici su se uputili autobusom u obilazak slijedećeg objekta, a prilikom vožnje 

obratio im se župan Ivan Celjak koji je vijećnike upoznao sa time da je tvrtka Gavrilović 

darovala  Srednjoj školi Petrinja objekt koji će se prenamijeniti u školu za potrebe Srednje 

škole Petrinja. Bio je problem s pristupnom cestom, međutim i taj problem je riješen. Uskoro 

će se potpisati ugovor s Ministarstvom prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine te 

bi se trebalo krenuti u prenamjenu ovog objekta za potrebe Srednje škole Petrinja. Dugoročno 

ovdje će biti i praktikumi, strukovno obrazovanje. Također će se napraviti i dizalo.  

 

 Vijećnicima se obratio zamjenik župana Mihael Jurić koji je upoznao vijećnike sa 

Veteranskim centrom i višestambenim zgradama, te je istaknuo da se višestambene zgrade  

grade vezano za poslijepotresno zbrinjavanje stanovnika. Osam zgrada koje gradi Središnji 

državni ured za obnovu i stambeno zbrinjavanje. Kroz nekoliko dana očekuje se  otvaranje 

Veteranskog centra gdje će na dnevnoj bazi biti 80 hrvatskih branitelja, gdje će moći 

prespavati i još 80 branitelja iz šireg područja grada Petrinje, Sisačko-moslavačke županije će 

moći dnevno dolaziti u Veteranski centar. Ulaganje je ogromno od strane Ministarstva 

hrvatskih branitelja te je projekt vrlo bitan za Grad Petrinju. 

 

 Župan je upoznao vijećnike da je spremna projektna dokumentacija za izgradnju 

studentskog doma na lokaciji kod Osnovne škole Dragutina Tadijanovića u neposrednoj 

blizini Odsjeka Učiteljskog fakulteta u Petrinji, čeka se osiguranje sredstava, oko 40 milijuna 

kuna. 

 

OSNOVNA ŠKOLA DRAGUTINA TADIJANOVIĆA PETRINJA 

  

  Župan je u uvodu iznio da je Osnovna škola Dragutina Tadijanovića Petrinja zbrinula 

čak tri obrazovne institucije, privremeno su smješteni učenici 3.- 8. razreda I. Osnovne škole 

Petrinja, a zadnju etažu škole Sisačko – moslavačka županija preuredila je za Učiteljski 

fakultet Sveučilišta u Zagrebu, Odsjek u Petrinji i time vratila 500 studenata na petrinjsko 

područje. O radovima koji su učinjeni na objektu Osnovne škole Dragutina Tadijanovića 

Petrinja, te njezinom uređenju vijećnike je izvijestio ravnatelj Davor Miholjević. 

 

 Prije potresa završena je energetska obnova škole. Ova škola je prvi objekt javne 

namjene koji je izašao na konstruktivnu obnovu. Nakon potresa obnovljen je jedan dio škole 

da učenici mogu pohađati nastavu. Obnovljeni su zidovi, te sanitarni čvorovi. Školu pohađaju 

učenici Osnovne škole Dragutina Tadijanovića i učenici 1. Osnovne škole Petrinja, te studenti 

Učiteljskog fakulteta za koje je uređeno potkrovlje. Uređenjem potkrovlja dobiven je dodatni 

prostor koji će se iskoristi na način da će se škola nakon što ode Učiteljski fakultet prijaviti za 

cjelodnevnu nastavu, cjelodnevni boravak u školi. Studenti Učiteljskog fakulteta počeli su 

pohađati predavanja u ovom novom prostoru 11. travnja i tu se izvodi nastava, predavanja, 

seminari a vježbaonička nastava, metodički sati provode se u Osnovnoj školi Dragutina 

Tadijanovića i u 1. Osnovnoj školi. Na redovnom i izvanrednom studiju ima 556 studenata. 

Prostor koji je obnovljen je funkcionalan. Sisačko – moslavačka županija doprinijela je 

porastu upisa studenata s područja županije mjerom naknade od 5000,00 kuna za svakog 

studenta koji redovno upiše fakultet na području Sisačko-moslavačke županije, a ima 

prebivalište na području Sisačko-moslavačke županije.  

 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja ravnatelju. 
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I. OSNOVNA ŠKOLA PETRINJA S NOVOM SPORTSKOM DVORANOM 
 

  Župan je u uvodu iznio da novi objekt I. Osnovne škole Petrinja financira mađarska 

vlada, a da radove izvode trgovačka društva registrirana u Republici Hrvatskoj. O tijeku 

izvođenja radova podatke su iznijeli predstavnici mađarske vlade. 
 

 Trenutno se provode građevinski radovi, armirano betonska konstrukcija. Dvorana je u 

fazi da se čeka čelična konstrukciju. Škola koja se gradi ima prizemlje i 2 kata, u prizemlju će 

biti kuhinja, blagovaonica, knjižnica. Biti će 9 učionica razredne nastave. Cijela škola 

sveukupno sa oba kata će imati 4,5 tisuće kvadrata. Kada se doda još 1,5 kvadrata okoliša i 

dvorana površina je 6,5 tisuća kvadrata. Dvorana koja se gradi je dvodijelna dvorana uz koju 

će biti jedna manja dvorana i biti će tribine te će se moći koristit ne samo za školske potrebe 

već i za potrebe sportskih aktivnosti. Nakon završetka obnove Petrinja će imati 3 školske 

sportske dvorane više nego što je bilo prije potresa. 
 

   Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja predstavnicima mađarske vlade. 

 
 

  Vijećnici su se uputili prema slijedećem gradilištu - Nova bolnica Petrinja – 

Pulmologija u sklopu Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak, prilikom vožnje obratio im se 

župan Ivan Celjak koji je upoznao vijećnike sa tim da je Sisačko – moslavačka županija 

kupila u Petrinji objekt u kojem su smještene sve službe Zavoda za javno zdravstvo, Zavoda 

za hitnu medicinu, Odjela za fizikalnu medicinu i rehabilitaciju i službenici Sisačko-

moslavačke županije. Nakon što se obnove objekti u području zdravstva, a koji trenutno 

koriste ovaj objekt taj objekt će se koristiti za proširenje kapaciteta Doma za starije i nemoćne 

osobe Petrinja. Župan je upoznao vijećnike da se u blizini Nove bolnice nalazi zgrada Nature 

Sisačko-moslavačke županije. 
 

 Stipo Šapina upoznao je vijećnike da na putu do Nove Bolnice Petrinja Županijska 

uprava za ceste iz sredstava Fonda solidarnosti obnavlja most, vrijednost investicije je 

3.800.000,00 kuna. Završetak radova očekuje se do kraja ožujka iduće godine. 

 

NOVA BOLNICA PETRINJA – PULMOLOGIJA U SKLOPU  

OPĆE BOLNICE „DR. IVO PEDIŠIĆ“ SISAK 

 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su u tijeku su ukupne vrijednosti 46.326.278,75 

kuna, a o vrsti radova podatke je iznio ravnatelj Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak 

Tomislav Dujmenović i v.d. voditeljica Odjela za pulmologiju i produženo liječenje s 

palijativnom skrbi Blanka Ćuk. O tijeku izvođenja radova podatke je iznio predstavnik 

izvoditelja radova, predstavnik stručnog nadzora i službenik Upravnog odjela za 

gospodarstvo, investicije, razvojne projekte i fondove EU Sisačko-moslavačke županije. 

 

 Zgrada Nove bolnice Petrinja je u fazi 80 % rušenja. Na ovom projektu naišlo se na 

niz detalja za koje se nije moglo znati. Radi se prvenstveno o temeljima koji su potpuno 

drugačiji nego što je bilo u projektima koji su izvađeni iz arhiva. Vjerojatno zato što se radi o 

sustavu kaskade i što je sve ukopano. Bit će kompleksniji radovi na stropovima da bi ih doveli 

u funkcionalno stanje. Ideja je da se zabijaju ankeri po svakom rebru i da se radi tlačna ploča 

koja bi sve to zajedno preuzela. Dovršetkom ovog objekta proširit će se kapacitet za 

palijativne pacijente. 

 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja predstavniku izvoditelja radova i 

predstavniku stručnog nadzora. 
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DOM ZDRAVLJA SISAČKO-MOSLAVAČKE ŽUPANIJE,  

AMBULANTA U JABUKOVCU 
 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su u tijeku su ukupne vrijednosti 2.689.463,74 

kuna, a o vrsti radova podatke je iznijela ravnateljica Doma zdravlja Sisačko-moslavačke 

županije Sanja Habek. O tijeku izvođenja radova podatke je iznio predstavnik izvoditelja 

radova i predstavnik stručnog nadzora. 
 

 Trenutno se rade novi temelji za torkret, novo ojačanje izvan zgrade, nova deka. 

Nakon toga radit će se krov. Osim krovišta ide i kompletna instalacija vodovoda, odvodnje, 

struje, klimatizacije. Bit će svi prostori klimatizirani, novi podovi, novi pregradni zidovi.  
 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja predstavniku izvoditelja radova i 

predstavniku stručnog nadzora. 

 

INTERPRETACIJSKI CENTAR BAŠTINE BANOVINE 

 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su u tijeku su ukupne vrijednosti 7.408.326,59 

kuna, te je istaknuo da je objekt Interpretacijskog centra baštine Banovine vrlo značajan za 

Petrinju i Sisačko-moslavačku županiju. To je značajan objekt koji će sadržavati sve ono što 

je važno za Petrinju s područja kulture, što je važno za očuvanje tradicije i po pitanju 

lončarstva i po pitanju zbirki koje su značajne kroz povijest Petrinje. O vrsti radova podatke je 

iznijela ravnateljica Interpretacijskog centra baštine Banovine Martine Mladenović. O tijeku 

izvođenja radova podatke je iznio predstavnik izvoditelja radova i predstavnik stručnog 

nadzora. 
 

 Objekt je u fazi cjelovite obnove, ojačavaju se zidovi, rade se novi temelji, stavlja se 

nova armatura, torkretirat će se dio vanjskih zidova, dio pregradnih zidova će se ojačati 

FRCM sustavom, ide nova fasada, stavlja se nova ventilacija, kompletno novo grijanje, 

ojačavaju se i obje međukatne konstrukcije između prizemlja i kata i između kata i potkrovlja.  

 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja predstavniku izvoditelja radova i 

predstavniku stručnog nadzora. 

 

OSNOVNA ŠKOLA IVAN GORAN KOVAČIĆ GORA, PODRUČNA ŠKOLA 

NEBOJAN - IZGRADNJA NOVE ŠKOLE 

 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su u tijeku su ukupne vrijednosti 6.417.608,13 

kuna. O vrsti radova podatke je iznijela vršiteljica dužnosti ravnateljice Osnovne škole Ivan 

Goran Kovačić Gora, Područne škole Nebojan Đurđica Fran.  

 

 Radovi su u fazi da je trenutno izbetoniran beton za temeljnu konstrukciju. Armatura 

je stigla na gradilište, počinje montaža, šalovanje, betoniranje temelja, nadtemelja nakon toga 

ide  temeljna podloga ili ploče i tu završavaju armirano betonski radovi. U nastavku dolazi 

montažni objekt koji se sastoji od dvije etaže, neto površine svaka etaža oko 170 kvadrata, 

ukupno neto zatvorenog prostora oko 340 kvadrata. Škola će se grijati dizalicama topline, 

radijatorski sistem, sistem voda-voda. Montažni elementi koji će se montirati idu vrlo brzo, 

suha montaža i ona se može raditi u zimskom periodu. Čeka se proizvodnja tih elemenata,  

zidovi su od drveta, od lijepljenih drvenih greda obloženih sa gips pločama i protupožarnim 

pločama, ličilački obrađeni, stubište je metalne konstrukcije, centralno i protupožarno.  

 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja ravnateljici. 
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OSNOVNA ŠKOLA IVAN GORAN KOVAČIĆ GORA 

 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su u tijeku su ukupne vrijednosti 23.437.460,12 

kuna, te je istaknuo da je Splitsko-dalmatinska županija donirala 3 milijuna kuna. O vrsti 

radova podatke je iznijela vršiteljica dužnosti ravnateljice Osnovne škole Ivan Goran Kovačić 

Gora Đurđica Fran. O tijeku izvođenja radova podatke je iznio predstavnik izvoditelja radova 

i predstavnik stručnog nadzora. 

 

 Zgrada Osnovne škole Ivan Goran Kovačić Gora priprema se za rušenje. Radi se o 

cjelovitoj obnovi konstrukcije zgrade škole, razgrađuju se kompletno zidovi. Što se tiče 

demontaža one su nešto sporije zato što je investitor u troškovniku dao mogućnost uštede, sve 

što se može koristit ponovo na zgradi škole vraća se nazad, svi prozori dolaze na potpuno istu 

poziciju gdje su bili, oni su demontirani i skladišteni. Vraća se i kotlovnica. U tijeku je rušenje 

krova koji se isto vraća nazad. Također se ide u sanaciju potoka koji prolazi ispod škole, to 

jest u preusmjeravanje. Ono što škola nije imala, a sad će imati to je vatrozaštita i imat će lift 

za osobe s invaliditetom.  

 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja predstavniku izvoditelja radova i 

predstavniku stručnog nadzora. 

 

 

 Obilaskom u Gradu Glini obuhvaćena su bila sljedeća gradilišta:  

 

DOM ZA STARIJE OSOBE GLINA, CJELOVITA OBNOVA 

 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su u tijeku su ukupne vrijednosti 9.613.408,91 

kuna. O vrsti radova podatke je iznijela ravnateljica Doma za starije osobe Glina Renata 

Tominović Ceković. O tijeku izvođenja radova podatke je iznio predstavnik izvoditelja 

radova i predstavnik stručnog nadzora. 

 

 Obnova zgrade krenula je 22. ožujka u suradnji sa Sisačko-moslavačkom županijom i 

sa Ministarstvom rada, mirovinskog sustava, obitelji i socijalne politike, osigurana su 

sredstva, izrađena je projektna dokumentacija. Obnova zasada ide dobrim tijekom, izvode se 

radovi i trenutno je u fazi zalijevanje ploča, temelja, ojačavaju se zidovi i napravljena je 

hidroizolacija. Rok završetka bi trebao bit ožujak kada bi se trebali vratiti korisnici u 

ustanovu. Također se u sobe uvode i sanitarni čvorovi kako bi se podigao određeni standard 

Doma odnosno poboljšala kvaliteta jer do sada sobe nisu imale sanitarne čvorove. Projektom 

„Uključi se“ proširit će se mreža socijalnih usluga tako da će se dodati dnevni boravak i 

pomoć u kući. Ovim projektom će se urediti i prenamijeniti određeni dio prostorija u Domu, a 

to su kuhinja, prostorija za pranje, peglanje kako bi poboljšali usluge korisnicima izvan 

institucije. Nabavit će se također i 2 vozila kojim će se voziti korisnike od kuća do Doma i 

nazad, te će se dostavljati tople obroke kućama.  

 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja predstavniku izvoditelja radova i 

predstavniku stručnog nadzora. 
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DOM ZDRAVLJA SISAČKO-MOSLAVAČKE ŽUPANIJE U GLINI,  

CJELOVITA OBNOVA 

 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su u tijeku su ukupne vrijednosti 11.534.819,98 

kuna, te je istaknuo da kako bi Dom zdravlja bio smješten u siguran i čvrst objekt Sisačko-

moslavačka županija adaptirala je građevinu u neposrednoj blizini matične zgrade u kojoj 

sada djeluju četiri ambulante opće medicine i ginekološka ambulanta. O vrsti radova podatke 

je iznijela ravnateljica Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije Sanja Habek. O tijeku 

izvođenja radova podatke je iznio predstavnik izvoditelja radova i predstavnik stručnog 

nadzora. 

 

 U zgradi je prije bio samo jedan nosivi zid od prizemlja do vrha etaže. Sad je 

projektant predvidio 4 nova poprečna armirana betonska zida koji će ići od prizemlja do 

stropa i povezat će se temelji sa svime tako će zgrada dobit statičku čvrstoću. Cijela fasada i 

nosivi postojeći zid ide u rekonstrukciju sa FRCM sustavom gdje će se stavljati žbuka koja 

ima u sebi armaturu. 

 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja predstavniku izvoditelja radova i 

predstavniku stručnog nadzora. 

 

SREDNJA ŠKOLA GLINA 

  

  Župan je u uvodu iznio da Sisačko – moslavačka županija putem Fonda solidarnosti 

obnavlja školu ukupne vrijednosti radova 18.365.829,60 kuna. O vrsti radova podatke je 

iznijela ravnateljica Srednje škole Glina Marija Margušić Novosel. O tijeku izvođenja radova 

podatke je iznio predstavnik izvoditelja radova i predstavnik stručnog nadzora. 

 

 Na objektu su u tijeku elektroradovi, provlače se instalacije, te protupotresni radovi, 

stavljaju se mreže.  

 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja predstavniku izvoditelja radova i 

predstavniku stručnog nadzora. 

 

OSNOVNA ŠKOLA GLINA 

 

  Župan je u uvodu iznio da radovi koji su u tijeku su ukupne vrijednosti 904.829,00 

kuna, te je istaknuo da su izvršeni radovi sanacije pokrova športske dvorane Osnovne škole 

Glina. Troškovi radova sanacije pokrova športske dvorane i stručnog nadzora financirani su 

od strane Sisačko-moslavačke županije i Grada Gline, svakog u omjeru 50%. O vrsti radova 

podatke je iznijela pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, šport, mlade i civilno 

društvo Sisačko-moslavačke županije. 

 

  Vijećnice i vijećnici su postavljali pitanja pročelnici. 

 

 

  Nakon obilaska župan Ivan Celjak istaknuo je da je Sisačko – moslavačka županija na 

području Petrinje ranije obnovila šest objekata iz područja obrazovanja, Osnovnu školu Mate 

Lovraka, Osnovnu školu Dragutina Tadijanovića, isto tako Područne škole u Češkom selu, 

Mošćenici i Hrastovici te školu u Jabukovcu. Danas, na terenu vezano uz Osnovnu školu 

Mate Lovraka u Petrinji, vijećnici su imali priliku vidjeti što se radi, kakvi se materijali 
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ugrađuju i postaviti pitanja o tome kako je ta škola obnovljena i što znači obnova te škole za 

Petrinju. Isto tako u Osnovnoj školi Mate Lovraka u tijeku su radovi na energetskoj obnovi. 

Tamo je fasada debljine 20 cm što će značajno uštedjeti na cijeni energenata. Posjećena je 

Osnovna škola Dragutina Tadijanovića koja je izuzetno važna s obzirom da u tom objektu 

nastavu pohađaju i učenici Osnovne škole Dragutina Tadijanovića i učenici Prve osnovne 

škole te studenti Učiteljskog fakulteta u Petrinji. Ukupno se radi o 1300 učenika i studenata, 

što znači da se obnovom tog objekta zadržalo 1300 učenika i studenata na području Petrinje.  

 

  Župan Ivan Celjak također je istaknuo da je cilj bio vratiti sve zdravstvene ustanove u 

čvrst, siguran i stabilan objekt kako bi korisnicima zdravstvene zaštite bilo osigurano 

neometano korištenje zdravstvenih usluga. Kupljen je jedan objekt u Petrinji gdje su 

smještene sve službe Zavoda za javno zdravstvo, Zavoda za hitnu medicinu, Odjela za 

fizikalnu medicinu i rehabilitaciju. U tom objektu su i službenici Sisačko-moslavačke 

županije koji rade na području Petrinje. Ono što je novina, počeli su pripremni radovi na 

gradilištu na kojem će se izgraditi novi objekt Doma zdravlja u Petrinji, krenuli su radovi na 

zgradi Nove bolnice u Petrinji, odnosno Pulmologije. Kada se završi kompleks zgrada u 

Petrinji u okviru Opće bolnice „Dr.Ivo Pedišić“ Sisak, bit će na raspolaganju novi kreveti za 

palijativne pacijente. Ranije je osiguran za palijativne pacijente montažni objekt na području 

Mošćenice. Tamo imaju vrhunske uvjete, zadovoljni su liječnici, zadovoljno je medicinsko 

osoblje te pacijenti i njihove obitelji. 

 

  Župan Ivan Celjak je zaključno pozvao još jednom na zajedništvo. „Svi trebamo 

zajedno raditi na cjelokupnom razvoju naše Županije. Sada je prilika za razvoj koju smo 

čekali godinama.“ 

 

 

  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić zaključio je sjednicu u 21,00 sat. 

 
 

 
 

KLASA: 021-01/21-01/12 

URBROJ: 2176-01-22-20 

Sisak, 20. listopada 2022. 
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